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Wniosek o podjęcie działań w celu zlikwidowania uciążliwości dla mieszkańców 

wynikających z użytkowania boiska szkolnego w Bninie  

Zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań mających na celu zlikwidowanie 

uciążliwości związanych z użytkowaniem boiska szkolnego w Bninie, które spowodowane są 

złym zaprojektowaniem tego boiska chodzi tu o wysokość usytuowania siatek/piłkochwytów, 

które są poniżej wysokości nieruchomości sąsiadujących. Zgłaszam ten wniosek w imieniu 

mieszkańców nieruchomości sąsiadujących z boiskiem szkolnym w Bninie, którzy zauważają 

negatywny wpływ użytkowania obiektu sportowego na ich codzienne życie. 

Do najczęściej występujących problemów związanych z funkcjonowaniem boiska należą: 

1. Hałas i zakłócenie ciszy nocnej – Boisko jest wykorzystywane przez uczniów oraz 

inne grupy mieszkańców w godzinach popołudniowych i wieczornych, co generuje 

znaczną ilość hałasu, który utrudnia odpoczynek i nocny sen. W szczególności hałas 

dochodzący z głośnych rozmów, krzyków i dźwięków piłki ma negatywny wpływ na 

komfort życia okolicznych mieszkańców. 

2. Uszkadzanie elewacji budynku – źle zaprojektowana wysokość siatek ochraniających 

boisko przed wylatującymi piłkami 

3. Zaśmiecanie nieruchomości sąsiadujących z boiskiem – często zdarza się, że 

wrzucane są śmieci na nieruchomości graniczące z boiskiem przez osoby, które 

korzystają z tego obiektu. 

Liczę na pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku i podjęcie odpowiednich kroków w tej 

sprawie. 
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